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واکنش فدراسیون بیلیارد به 
رقابت »واحدی« با نماینده 

رژیم صهیونیستی
فارس: فدراسیون بیـــلیارد در خــصوص 
مسابقه سهیل واحــــدی مــقابل نماینده 
رژیم صهیونیستی توضیحاتی را ارائه کرد. 
سهیل واحدی  به مدت 4 سال است که از 
ایران خارج شده و با ویزای کار در کشور 
انگلستان زندگی می کند. شرایط عضویت 
در تور حرفه ای ها بدین صورت است که افراد 
به صورت آزاد در آن شرکت می کنند و شرکت 
در تور حرفه ای ها به منزله خروج از رنکینگ 
کشوری فدراسیون های ملی است. در پی 
آخرین مسابقه واحدی رهنمودهای لازم در 
ماه های اخیر به او داده شده است اما بنا بر 
تصمیمات شخصی در این مسابقات حضور پیدا 
کرده است. حاضرشدن واحدی مقابل حریف 
خود در مسابقات کشور انگلستان ارتباطی با 
فدراسیون نداشته و با تصمیم شخصی وی بوده 
است. فدراسیون بولینگ، بیلیارد جمهوری 
اسلامی ایران ایجاد هرگونه شائبه و دخالت 
در این خصوص را صراحتا تکذیب و از جامعه 
ورزش، خصوصا اهالی رسانه تقاضا می کند 
که از هرگونه اقدامی که باعث تشویش اذهان 
عمومی و همچنین برهم زدن آرامش جامعه 

ورزش می شود خودداری نمایند. 

خارج ازمستطیل سبز

 پیام غیرمنتظره 
»کریس« پس از »هت تریک« 

یکشنبه شب، شبی برای پاسخ دادن کریستیانو 
رونالدو به انتقادات از عملکردش پس از حذف 
یوونتوس از لیگ قهرمانان اروپا بود. او هر سه گل 
پیروزی بانوی پیر را زد تا تیمش پاسخ خوبی 
به ناکامی صعود از مرحله یک هشتم نهایی 
لیگ قهرمانان اروپا بدهد. رونالدوی ۳۶ ساله که 
با هت تریک مقابل کالیاری، شمار گل های دوران 
بازیکنی اش در بازی های رسمی را به ۷۷۰ مورد 
افزایش داد، در پیامی که در صفحه شخصی اش 
در اینستاگرام منتشر شده، نوشته است: طی چند 
هفته اخیر، خبرها و آمارهای فراوانی درباره من و 
رکوردشکنی ام برای تبدیل شدن به بهترین گلزن 
تاریخ فوتبال منتشر و در آنها اعلام شد که من 
رکورد ۷۵۷ گل رسمی پله را شکسته ام. اگرچه 
بابت آن تعریف و تمجید ها متشکرم، اما الان لازم 
می دانم توضیح دهم که چرا تا پیش از این لحظه، 
آن رکوردها را به رسمیت نشناختم و واکنشی نشان 
ندادم. تمجید من از »پله« که همیشگی و بی قید و 
شرط بوده، همانطور که فوتبال اواسط قرن بیستم 
را تحسین کرده ام، باعث شد که من رکورد او را 
۷۶۷ گل بدانم و به همین منظور ۹ گل او برای تیم 
ایالت سائولوپائولو و همینطور تک گلش برای تیم 
ارتش برزیل را گل های رسمی قلمداد کنم. من به 
هفتصدوهفتادمین گل رسمی دوران بازیکنی خود 
دست پیدا کردم و به همین مناسبت اولین جملاتم 
را درباره پله می گویم. در دنیا هیچ بازیکنی نیست 
که داستان بازی های درخشان پله، گل های او و 
دستاوردهایش را نشنیده باشد. پس به همین دلیل، 
من تأیید می کنم با گل هایم رکورد پله را شکسته ام 
و در صدر فهرست برترن گلزنان دنیا قرار گرفته ام. 

خـــبر

د یـــد گــاه

پرسپولیس در چند سال گذشته در فوتبال ایران حرف اول را 
می زند و دو مرتبه هم فینالیست لیگ قهرمانان آسیا شده است. 
تغییراتی در این فصول انجام شده ولی باعث نشده وحدت و 
انسجام این تیم از بین برود و کماکان رفاقت و همدلی درون این 
تیم موج می زند. پرسپولیس پس از جدایی علی علیپور برای حضور 
موفق در لیگ قهرمانان آسیا، عیسی آل کثیر و آرمان رمضانی را 
جذب کرد. آل کثیر که بازیکن دونده و گلزنی بود، سریع در تیم 
جا افتاد و توانست با گل های حساس خود موفقیت های زیادی را 
برای تیم رقم بزند، ولی متاسفانه محروم شد و این موضوع باعث 
متزلزل شدن خط حمله پرسپولیس شده است. پرسپولیس در زمان 
برانکو ایوانکوویچ و در حال حاضر با یحیی گل محمدی کمتر روی 
ارسال از کناره ها برنامه دارد و بیشتر روی کارهای زمینی و عمقی 
حملاتش را طراحی می کند. این موضوع باعث شد تا رمضانی نتواند 
در پرسپولیس جا بیفتد و این اتفاق در شرایطی بود که آل کثیر با 
محرومیت ۶ ماهه مواجه بود. در نهایت هم رمضانی از پرسپولیس 
جدا شد و به استقلال پیوست. مهدی عبدی مهاجم جوانی است که 
فصل گذشته با گلزنی در دربی نامی برای خود دست وپا کرد و در 
ادامه نیز گل های مهمی را در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا به ثمر 
رساند، ولی او قدر موقعیت ها را به اندازه کافی نمی داند و به قدرکافی 
برای تیم گلزنی نکرده است. البته که فرصت زیادی نصیب این 
مهاجم شده تا شایستگی هایش را نشان دهد ولی کماکان انتظارات 
را برآورده نکرده است.  مهدی مهدی خانی نیز در ابتدای فصل جاری 
به پرسپولیس آمد و با توجه به اینکه پیش از این لژیونر بود و موفقیت 
مدنظرش به دست نیامده، در تلاش است تا در پرسپولیس دیده 
شود. این مهاجم جوان و آینده دار باید خیلی بیشتر از گذشته تلاش 
کند و البته که اعتمادبه نفس بیشتری داشته باشد چون با این روند 
فرصت زیادی پیدا نمی کند تا در پرسپولیس دیده شود. مهاجمان 
جوان پرسپولیس باید به این نکته توجه کنند که با بازگشت عیسی 
آل کثیر کمتر فرصت بازی به آنها می رسد مگر اینکه آن قدر خوب 
بازی کنند که موردتوجه قرار بگیرند. در پرسپولیس بازی کردن 
نیازمند مهارت و قدرت بالای گلزنی است و اگر بازیکنی نتواند چنین 
شرایطی را به دست آورد، ناخواسته کنار می رود. »آرمان رمضانی« 
در پرسپولیس نتوانست انتظارات را برآورده کند. شاید در تیم 
جدیدش، استقلال،  عملکرد خوبی داشته باشد. همه چیز به خودش 
و همت و تلاشش باز می گردد. برای رشد بیشتر و دیده شدن باید به 

مراتب عملکرد بهتری داشته باشد که بستگی به پیشرفت او دارد.

وضعیت خط حمله پرسپولیس

    مزار شهید
بازیکنان تیم فوتبال فجر شهیدسپاسی شیراز بر سر 
مزار شهید سپاسی حاضر شدند. ۲۹ اسفندماه سالروز 
شهادت سردار مجید سپاسی است که باشگاه فجر با نام این 
شهید دفاع مقدس شناخته می شود، بازیکنان و کادرفنی و 
مدیریتی فجرسپاسی در گلزار شهدا به مقام او ادای احترام 

کردند.

        حضور
فـــرجی که پس از هفته ها مذاکره با پرسپولیس، 
قراردادش را با این تیم نهایی کرد، حالا در اینستاگرام 
نوشته که حضور در پرسپولیس آرزویش بوده است. 
او همچنین از انگیزه هایش برای درخشش با پیراهن 
پرسپولیس نوشته و از هواداران این تیم خواسته تا او را 

حمایت کنند.

         واکنش
پله که چندین هفته قبل به نوعی آمار ارائه شده 
توسط رسانه ها  را رد کـــرده بود، پس از انتشار پیام 
رونالدو، پیامی منتشر کـــرد کـــه نشان می دهــد 
او شکسته شدن رکوردهایش توسط کــاپیتان تیم ملی 
پرتغال را پذیرفته است: »از تماشای بازی ات لذت 

می برم و این هم از هیچکسی پنهان نیست«.
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اصغر حاجیلو پیشکسوت استقلال معتقد است 
که اگر هر بازیکنی بخواهد رفتارهای خارج از عرف 
از خودش نشان دهد دیگر نمی شود تیمداری کرد.

 استقلال برد خـــوبی را مقابل پیکان 
به دست آورد در این باره صحبت کنید؟

خداراشکر که استقلال توانست به یک پیروزی 
باارزش دست پیدا کند البته من معتقدم آنها 
می توانستند حتی گل های  بیشتری را به ثمر 
برسانند و چند موقعیت را با بدشانسی از دست 
دادند اما در کل این پیروزی برای آنها خیلی باارزش 

خواهد بود.
 عملکرد مجیدی را در این دو بازی چطور 

ارزیابی کردید؟
فرهاد مربی جوان و باانگیزه ای است به نظر 
من استقلال می تواند با مجیدی در لیگ و آسیا 
به موفقیت برسد. حرکت او را بعداز بازی در قبال 

دانشگر پسندیدم.
 یعنی اعتقاد دارید اخراج دانشگر درست 

بود؟
باید قبول کنیم رعایت اصول اخلاقی واجب تر 
از هر چیز دیگری حتی برد است اگر هر بازیکنی 
بخواهد رفتارهای خارج از عرف از خودش نشان 

دهد دیگر نمی شود تیمداری کرد. 
 در خـــصوص عــملکرد دو دروازه بان 

استقلال چه نظری دارید؟
هم حسینی و هم مظاهری هر دو از دروازه بانان 
بزرگ فوتبال ایران هستند که در این فصل 
توانسته اند عملکرد خوبی داشته باشند حضور دو 

دروازه بان خوب در هر تیمی نعمت است.
 استقلال باید در ادامه لیگ به مصاف 

ماشین سازی برود؟
فکر می کنم این یکی از سخت ترین بازی های 
که  زیرا  بود  خواهد  فصل  پایان  تا  استقلال 
ماشین سازی چیزی برای از دست دادن ندارد؛ 
استقلال باید تا آخر فصل هر بازی اش را به چشم 

فینال نگاه کند. 

گفــت و گــو
اصغر  حاجیلو: 

 حرکت »مجیدی«
  در قبال »دانشگر« 

را پسندیدم

فوتبال داخلی
تسنیم:  در جلسه رئیس فدراسیون فوتبال با دراگان اسکوچیچ، 
قرار شد دو مربی به کادرفنی تیم ملی فوتبال بزرگسالان اضافه 
شوند. شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال در 
جلسه ای دو ساعته با دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی فوتبال 
گفت  وگو کرد. در این جلسه قرار شد دو مربی به کادرفنی تیم ملی 
اضافه شوند؛ یک مربی بدنساز با ملیت اسپانیایی و یک مربی 
تمرین دهنده از کرواسی از اردوی فروردین ماه به تیم ملی ملحق 
خواهند شد. تیم ملی فوتبال از سوم فروردین ماه اردوی خود را آغاز 
خواهد کرد تا برای دیدار تدارکاتی با تیم ملی سوریه آماده شود. 
همچنین  عزیزی خادم در دو تماس تلفنی با محمدعلی وکیلی، 
معاون فرهنگی توریستی مناطق آزاد و جعفر آهنگران سرپرست 
منطقه آزاد کیش گفت وگو کرد. طبق توافق شفاهی، قرار شد تمام 
امکانات جزیره کیش در اختیار گرفته شود تا مجموعه ورزشی 
کیش به طورکامل و باکیفیت کامل به تیم ملی فوتبال خدمات 
دهد. تیم ملی فوتبال قرار است در روزهای چهارم تا دهم خرداد 

سال آینده در جزیره کیش اردویی برپا کند.
ایسنا: مدافع تیم فوتبال پرسپولیس به زودی از جمع 
سرخپوشان جدا می شود. محمد انصاری مدافع تیم فوتبال 
پرسپولیس که پس از بهبود مصدومیتش فرصت چندانی برای 
بازی در تیم پرسپولیس پیدا نکرد، حالا قصد جدایی از این تیم را 
دارد. انصاری با مدیران باشگاه صحبت کرده تا مقدمات جدایی اش 
را فراهم کند. او به محل تمرین پرسپولیس آمد تا با یحیی 

گل محمدی هم صحبت کند.

بین الملل
 سرمربی تیم فوتبال پاری سن ژرمن می گوید: اتفاقات 
غیرفوتبالی روی بازی تیمش در نیمه دوم دیدار مقابل نانت تاثیر 
گذاشته است. مائوریسیو پوچتینو که شاگردانش  در دیداری 
خانگی از هفته بیست و نهم لوشامپیونه فرانسه با نتیجه 2 بر یک 
مغلوب نانت شدند و فرصت صعود به رده دوم جدول رده بندی 
این رقابت ها را از دست دادند، پس از این دیدار گفت: ما بازی 
را عالی شروع کردیم و تفاوت را رقم زدیم. پس از گل تساوی 
نانت اما شرایط طوری شد که هر اتفاقی می توانست بیفتد، 
همین باعث شد تا به دردسر بیفتیم. وی افزود: ما به اندازه کافی 
قدرتمند نبودیم. بازی دشواری بود و با از دست دادن امتیازهای 
این بازی فرصت صعود به صدرجدول را هم از دست دادیم. 
همین کارمان را دشوارتر می کند، اما هنوز بازی های زیادی 
باقی مانده است. از دست دادن امتیاز همیشه ناراحت کننده 
است. بازی در لیگ قهرمانان انرژی فیزیکی و ذهنی زیادی از 
تیم می گیرد و اثر آن را در این بازی دیدیم. سرمربی آرژانتینی 

تیم فوتبال پاری سن ژرمن در پایان 
با اشاره به دستبرد سارقان به خانه 
آنخل دی ماریا در جریان این بازی 
و البته دستبرد سارقان به خانه 

پدر و مادر مارکینیوش خاطرنشان 
کرد: اتفاقاتی خارج از فوتبال 

رخ داد که روی بازی ما در 
نیمه دوم تاثیر گذاشت. 
دنبـال بـــهانه گیری 
نیستم، اما انرژی ما 
اُفت کرد. ما پـــس 
از ایــن بـــازی در 
دربـــاره  رختکن 
مسائل غیرفوتبالی 
با بازیکنان صحبت 

کردیم.

پایان رأفت
کارشناس فوتبال 

حـــجــت نظری، سخنگوی باشگاه استقلال، با برگزاری 
نشستی مجازی، پاسخگوی  سوالات درباره وضعیت و شرایط 

باشگاه بود.
 استــقلال در حـــالی خریدهای جدیدی داشته 
که پنجره نقل وانتقالاتی اش بسته است. چه زمانی پنجره 

استقلال باز می شود؟
ما برای بازکردن پنجره نقل وانتقالاتی، عمده بدهی ای که 
داشتیم به آقای بودوروف بود که به طورکامل  پرداخت شده 
است. ایمیل تایید بودوروف یا وکیلش بیاید مشکل ثبت حل 
می شود و ما تمام قراردادهای خود را می توانیم ثبت کنیم و 

پنجره نقل وانتقلاتی باز می شود.
 یکی از خریدهای استقلال آرمان رمضانی بازیکن 
سابق این تیم هست که در پرسپولیس عملکرد خوبی 
نداشته علاوه بر این استقلال در حال قرارداد با مهاجم 
است دلیل جذب مهاجم با وجود بازیکنانی مثل دیاباته 

و ارسلان مطهری و قائدی چیست؟ 
در مورد اینکه چه بازیکنانی وارد یا خارج شود، براساس 
تصمیم کادرفنی کار پیش می رود. نظر کادرفنی این بود که 
آرمان رمضانی به تیم بیاید. آقای مجیدی نشان داده است به 
مهاجمان خود اعتقاد دارد و نظر مخالفی وجود ندارد. احتمالا 

مجموعه کادرفنی این نگرانی را دارد که بعداز عید، به خاطر 
فشردگی بازی ها جایگزین بیشتری وجود داشته باشد. هر 
چیزی که مربوط به مسائل فنی است، بر عهده کادر فنی است.

 قرار بود که منابع مالی برای پرداخت طلب بودوروف 
از طریق اعضای هیات مدیره پرداخت شود. کدامیک 

از اعضا این رقم را تامین کردند؟
من خاطرم نمی آید اعضای هیات مدیره این پول را 
تامین کنند اما اینکه از چه طریقی پول تامین شده باید 

از کارگزار باشگاه تشکر کنم که در انتقال این پول کمک 
کرد و به صورت قرضی کارهای لازم را انجام داد. قرار 

است مهندس نامداری این پول را تامین کنند.
 در دوره گـــذشـــته لیگ قهرمانان 

آسیا به دلیل برخی ناهماهنگی ها امکان 
استفاده از داریوش شجاعیان به دلیل 

ریجسترنشدن وجود نداشت،آیا با توجه 
به اینکه زمان زیادی تا ثبت نام بازیکنان 

باقی نمانده اقدامی صورت گرفته که 
دوباره با چنین مشکلاتی روبه رو 

نشویم؟
در این بـــخش بـــاشگاه و 

معاونت امور بین الملل و آقای آصفی اقداماتی را انجام دادند. 
با نظام وظیفه و اداره مالیات و گذرنامه اقدامات خوبی صورت 
گرفته است. بعضی از بازیکنان مهلت گذرنامه شان به پایان 
رسیده است و قرار است گذرنامه جدیدشان صادر شده است تا 

مشکلی پیش نیاید.
 اعلام شماره حساب کمک های مردمی از سوی 
کانال های هواداری و حمایت مجموعه مدیریتی باشگاه 
با واکنش های منفی زیادی همراه شد، چرا تا به امروز 
روش های نوین و موفق درآمدزایی باشگاه 

عملیاتی نشده است؟
جناب آقای خلیل زاده بخش اقتصادی 
باشگاه را بر عهده دارند و در تلاش هستند 
این برنامه ها را به سرانجام برسانند. امیدوارم 
در سال آینده شرایط مـــالی ما بهتر شود 
و زمانی که این برنامه ها به سرانجام بـــرسد، 
شرایط ما بهتر خواهد شد. بهتر است عزیزان 
کـــار خــــودشــان را انجام بدهند 
و در این مسائل ما اگر به چاه 
نفت وصل بودیم، از مردم 
کمــک نـــمی گـــرفتیم. 
در این رابطه هواداران ما در 
خواست کردند تا کمک های 
مردمی مبالغی را برای باشگاه 
جمع آوری کنند و ما از این 

اقدام حمایت کردیم. 

رسول خطیبی سرمربی تراکتور درباره آخرین وضعیت این 
تیم، اظهارداشت: تمرینات خوبی را پشت سر گذاشته و یک 
بازی دوستانه هم برای قرارگرفتن بازیکنان در شرایط مسابقه 
انجام داده ایم. سرمربی تیم تراکتور بیان کرد: نام تراکتور بالاتر 
از هر بازیکنی است و همه باید این موضوع را بدانند که برای 
موفقیت تیم و خوشحال کردن مردم و تماشاگران عزیز تراکتور 
از هیچ تلاشی دریغ نکنند. ما هم قول می دهیم تا برای بازگشت 
تراکتور به شرایط بهتر هرچه در توان داریم، بگذاریم و تلاش 
بیشتری انجام دهیم. خطیبی گفت: خدا را شکر بازیکنان از نظر 

روحی در وضعیت خوبی قرار دارند و از نظر فنی هم روزبه روز 
پیشرفت می کنند و به شرایط مدنظر کادرفنی می رسند. من 
به این بازیکنان ایمان دارم و امیدوارم در ادامه فصل با حمایت 
هواداران نتایج خوبی کسب کنیم. سرمربی تیم فوتبال تراکتور 
درباره دخالت برخی از افراد در مسائل فنی عنوان کرد: هواداران 
پرشور تراکتور، رسول خطیبی را می شناسند و می دانند که 
بیشتر از هر چیز روی مسائل فنی تیم های خود حساس هستم. 
من به هیچ عنوان و تحت هیچ شرایطی حاضر نیستم تا دخالتی 
در امورفنی تیم و تصمیمات درباره بازیکنان صورت بگیرد. 

خطیبی تاکید کرد:  زنوزی مثل همیشه پشت تیم است. او از 
کادرفنی و بازیکنان حمایت می کند. خطیبی در مورد شایعات 
مطرح شده مبنی بر جدایی مسعود شجاعی و اشکان دژاگه از 
تراکتور اظهارداشت: نمی دانم این شایعات از کجا آب می خورد 
و چرا باید در مقطع حساس کنونی، چنین شایعات بی پایه و 
اساسی در مورد کاپیتان های تیم مطرح شود. او افزود: یکسری 
به دنبال این بودند تا مسعود شجاعی و اشکان دژاگه را مقابل 
من قرار بدهند، اما این دو نفر بازیکنانی حرفه ای هستند و از 
این شایعات تاثیر نمی گیرند. با وجود شیطنت های انجام شده، 
تمامی مسائل تیم نیز با درایت و تدبیر مالک باشگاه حل شده و 
شجاعی و دژاگه الان در تمرین تیم حضور دارند. خطیبی ادامه 
داد: مسعود و اشکان سرمایه های باشگاه تراکتور هستند، این دو 
بازیکن بار ها به تراکتور کمک کرده اند. تراکتور خانه »شجاعی« 

و »دژاگه« است.

خطیبی: 

تراکتور خانه »شجاعی« و »دژاگه« است

آرمان ملی: در سال های گذشته شاهد حضور 
بازیکنان بی کیفیت در فوتبال ایران بوده ایم. 
بازیکنانی داخلی و خارجی که البته قراردادهای 
خوبی بسته و بدون کمترین دردسر مبالغ خوبی 
به جیب زده اند. در این میان به نظر می رسد 
پرسپولیس بیشتر از هر باشگاه دیگری متضرر 

شده است. 
 بدهی عجیب 

یکي از عجیب ترین پرونده هاي پرسپولیس 
در فیفا به مهاجم سابق و کروات این تیم یعني 
بازیکني  »ماریو بودیمیر« مربوط مي شود. 
که در ژانویه 2۰1۹ از قهرمان کرواسي یعني 
»دیناموزاگرب« به تیم »برانکو« پیوست تا جاي 
خالي مهدي طارمي را پر کند، اما در طول پنج 
بازي با پیراهن سرخ، تنها 2 گل به ثمر رساند. 
قرارداد »بودیمیر« براي نیم فصل نخست فصل 
-۹8 ۹۷ ، 18۰هزار یورو بود و براي فصل -۹8 ۹۹ 
نیز ۳2۰ هزار یورو تعیین شده بود. زماني که لیگ 
هجدهم به پایان رسید، »بودیمیر« درحالي که ۳۳ 
هزار و 22۳ یورو از قرارداد نیم فصل نخست خود 
را دریافت کرده بود، براي تعطیلات پیش فصل به 
کشورش رفت، اما با وجود تهیه بلیت برگشت از 
سوي باشگاه، دیگر به ایران بازنگشت. با جدایي 
ایرج عرب از پرسپولیس و حضور محمدحسن 
انصاري فرد، »بودیمیر« قراردادش را با پرسپولیس 
یکطرفه فسخ و شکایتي از این باشگاه به نزد 
کمیته تعیین وضعیت بازیکنان و مربیان فیفا 
به ثبت رساند. با وجود اینکه باشگاه مستندات 
خوبي درباره این بازیکن در اختیار داشت، به نظر 

مي رسد در تبادل لوایح، دفاع خوبي از پرسپولیس 
در این پرونده انجام نشد تا در نهایت »بودیمیر« 
پرسپولیس را محکوم به پرداخت 4۷۵ هزار 
یورو کند که با احتساب جرائم این مبلغ افزایش 
یافت. در پی شکایت بودیمیر از پرسپولیس به 
فیفا به دلیل عدم دریافت مطالباتش، پنجره 
نقل وانتقالاتی پرسپولیس بسته شد. اواسط 
اسفندماه باشگاه پرسپولیس در نهایت موفق شد 
که مطالبات ماریو بودیمیر، مهاجم سابق اهل 

کرواسی خود را پرداخت کند.
 ماجرای رمضانی

یحیی  درخواست  به  که  رمضانی  آرمان 
گل محمدی از سایپا به پرسپولیس آمد، پس  از 
عملکرد ضعیف در نیم فصل گذشته، از جمع 
سرخ پوشان جدا شد و پیراهن استقلال را بر تن 
کرد، اما باشگاه پرسپولیس عملا بابت جدایی 
و رضایت نامه این بازیکن پولی دریافت نکرد. 
رمضانی با پرسپولیس قراردادی دو ساله منعقد 
کرده بود که برای سال اول رقم پایه قراردادش 
)منهای آپشن ها( ۳ میلیارد و 2۰۰ میلیون 
تومان بود و برای سال دوم هم باید ۳ میلیارد و 
8۰۰ میلیون تومان دستمزد دریافت می کرد. در 
واقع مبلغ پایه قرارداد او برای دو سال، ۷ میلیارد 
تومان بود. بعداز عملکرد بسیار ضعیف این بازیکن 
در پرسپولیس، باشگاه تصمیم به فسخ قراردادش 
گرفت و در نهایت توافق شد باشگاه بابت نیم 
فصل حضور رمضانی در پرسپولیس، 42 درصد 
قرارداش سال اولش را بپردازد و رضایت نامه اش 
را صادر کند. از آن جایی که او تا به حال ۳۰ 

درصد از قرارداد سال اولش را دریافت کرده، 
پرسپولیسی ها به او قول دادند باقیمانده طلبش 
را تا رسیدن به 42 درصد در روزهای آینده 
پرداخت کنند. این یعنی مهاجمی که از روی 
نیمکت بازی ها را تماشا می کرد و گاهی با حضور 
در زمین فرصت مسلم گلزنی از دست می داد، 
برای ۶ ماه، یک میلیارد و ۳۵۰ میلیون تومان 
از پرسپولیس دستمزد دریافت کرده است. نکته 
عجیب ماجرا اینجاست که معمولا باشگاه ها 
برای صدور رضایت نامه بازیکنان خود طلب 
پول می کنند اما رمضانی بدون پرداخت پول از 
پرسپولیس جدا شده و به رقیب همشهری یعنی 

استقلال پیوسته است.
 سایر بازیکنان 

کافی است در اینترنت جست وجو کنید تا 
فهرست بازیکنانی که میلیاردی از پرسپولیس 
و استقلال پول گرفتند و البته نیمکت نشین بوده 
و یا کمترین بازی را انجام دادند را پیدا کنید. 
»برنا« دیماه سال ۹۶ نوشت: »ژوزه تادئو، مهاجم 
اسبق و برزیلی قرمزهای تهران که تنها ۵ بازی 
برای این تیم انجام داد، در نهایت طلب ۳۹ هزار 
دلاری خود را از باشگاه ایرانی دریافت کرد« 
منشا که سابقه بازی در پرسپولیس و استقلال 
را دارد نیز بازیکنی میلیاردی بود. منشا بازیکنی 
که قرارداد ۳۵۰ هزار یورویی سال ۹۶ وی  با یک 
افزایش 2۰ درصدی به 42۰ هزار یورو در سال 
۹۷ رسیده و به قیمت روز، بابت این فصل بیش 
از ۵ میلیارد دریافتی داشت. »میزبان« نوشت: 
»سامبو جوچی از بی کیفیت ترین خارجی های 

تاریخ پرسپولیس است. او که در لیگ چهارم به 
پرسپولیس آمد بدیهی ترین اصول فوتبالی را هم 
نمی دانست و به معنای واقعی کلمه، یک توریست 
بود. ایلیا پرسکی هم دیگر خارجی پرسپولیس 
در لیگ چهارم بود که در پست دفاع وسط بازی 
می کرد و از بدترین مدافعان ادوار لیگ برتر 
به شمار می رفت. کارلوس ریوه بازیکن پانامایی که 
سابقه  بازی برای تیم ملی کشورش را هم داشت، 
عملکرد بسیار ضعیفی در تمرینات پرسپولیس 
نشان داد تا بدون بازی برای این تیم، باشگاه را 
ترک کند. البته این بازیکن بعد ها با شکایت خود 
از باشگاه برای عدم دریافت مبالغ قراردادش، 
برای پرسپولیس دردسرساز شد. یکی دیگر از 
بازیکنان خارجی که در زمان قطبی خریداری 
شد، خورخه کونستانتینو گائونا آراندا بازیکن 
اهل پاراگوئه بود. این هافبک 22 ساله پاراگوئه 
قراردادی شش ماهه با باشگاه پرسپولیس به ثبت 
رساند. او ۷ جلسه در تمرینات پرسپولیس حضور 
داشته و قطبی با توجه به مصدومیت های پیاپی 
الونگ الونگ و کریم باقری در طول نیم فصل اول 
از کاشانی خواسته بود که مقدمات حضور آراندا 
در پرسپولیس را فراهم کند، اما این بازیکن تنها 
یک نیمه برای سرخ پوشان پایتخت بازی کرد. 
دیگر خرید خارجی در زمان قطبی پائولو روبرتو 
دی کارمو، مهاجم برزیلی بود که گفته می شد 
1۷ گل در 1۹ مسابقه در لیگ برزیل به ثمر 
رساند، اما نمایش ناامیدکننده ای در پرسپولیس 
داشت. جونیور براندائو مهاجم برزیلی پرسپولیس 
روز های بسیار بدی را در ایران تجربه کرد. جونیور 
بعد از سپری شدن هفته ها از آغاز لیگ، هیچ آمار 
گلی را برای خود ثبت نکرد. این مهاجم ۵۰۰ 
هزار یورویی که قراردادش را فسخ کرد، در اواخر 
حضورش با دستور کالدرون سرمربی پرسپولیس 
در تمرینات گروهی تیم شرکت نمی کرد و تنها 
در پشت دروازه روپایی می زد.« داستان خرید 
بازیکنان اوکراینی بی کیفیت هم فراموش نشدنی 
است. آنتونی استوکس که به طرزی مشابه از 
پرسپولیس و تراکتور جدا شد، در گفت وگو 
با »ادینبرگ نیوز« گفته که هرگز قراردادش 
با پرسپولیس را نقض نکرده و همانطور که از 
تراکتور غرامت گرفت، به دنبال گرفتن حقوقش از 
پرسپولیس در فیفا خواهد بود. وی ماجرای کرونا 
را بهانه کرده و گفته که امکان قرنطینه در ایران 
نبود. استوکس با دریافت 1۵۰ هزار دلار ایران را 

ترک کرده بود!

از »آرمان رمضانی« و »بودیمیر« تا »استوکس« و »دی کارمو«! 

بازیکنانی که مبالغ سنگینی به جیب زدند

پنجره نقل وانتقالات استقلال به زودی باز می شود

نظری:  به چاه نفت  وصل نیستیم


